
RIB Reduceren kosten inzamelen- en verwerken afval 

Vraag 1: Welke van de beschreven besparingen zijn op dit moment uitgevoerd en welke nog niet? 

Vraag 2: Is het college (nog) van plan alle besparingen op de beschreven manier door te voeren? 

Vraag 3: Zijn er gesprekken met omwonende geweest, of komen er die, over het verwijderen van 

PMD containers? 

Vraag 4: Er worden in deze RIB worden verschillende keuzes gecommuniceerd zonder dat daarvoor 

een raadsvoorstel is gedaan. Op welke manier verwacht het college dat wij als raad hierin een besluit 

nemen?  

 

Wethouder Lont heeft tijdens de behandeling van de voorjaarsnota aangegeven dat oud papier 

ophalen in de begroting komt met een geoptimaliseerde verenigingen variant. 

Vraag 5: Zijn er al vervolggesprekken gevoerd met de verenigingen over hoe dit gerealiseerd kan 

worden? 

Vraag 6: Wat houdt deze geoptimaliseerde variant precies in? Welke van de beschreven opties is dit 

en/of welke nieuwe onderdelen bevat dit? 

Vraag 7: Wat zou het per huishouden voor de afvalstofheffing betekenen als we oud papier met 

verenigingen ophalen (en dus het geld ook binnen de gemeente houden)? 

Vraag 8: Op welke manier kan de verantwoordelijkheid voor de vrijwilligers worden gelegd bij de 

verenigingen (zoals voorheen) in een nieuwe variant?  


